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Algemeen Bestuur Avri 
 
OPENBARE VERGADERING -  
CONCEPT verslag 13 april 2017 
 
(Vergaderzaal werf Avri te Tiel) 
 
 

   
Aanwezige AB-leden   
gemeente Buren De heer H. de Ronde Lid AB 
gemeente Culemborg De heer J.A.W.A. Reus Lid AB  
gemeente Geldermalsen De heer R. van Meygaarden Lid AB 
gemeente Lingewaal De heer G. Bel Lid DB, vicevoorzitter AB 
gemeente Maasdriel   
gemeente Neder-Betuwe De heer H. Gerritsen Lid AB 
gemeente Neerijnen De heer T. Kool Lid AB 
gemeente Tiel De heer L. Verspuij Voorzitter DB en AB 
gemeente West Maas en Waal De heer A.H.M. de Vree Lid AB 
gemeente Zaltbommel De heer S. Buwalda Lid AB  
   
Woordvoerders namens Avri De heer E.J. de Vries Directeur Avri / secretaris Bestuur, lid MT 
   
Afwezig m.k. De heer J.H.L.M. de Vreede Lid DB en AB, gemeente Maasdriel 
 
 

# Subject Besluit / Conclusie 

1 Opening  De voorzitter opent de vergadering om 09.05 uur en verwelkomt de aan-
wezigen. 
De heer De Vreede heeft zich afgemeld.  
De heer Van Meygaarden is nog niet aanwezig. 

   

2 Vaststellen agenda De agenda wordt conform vastgesteld. 
Aansluitend vindt de AvA plaats. 

   

3 Mededelingen Er zijn geen schriftelijke mededelingen.  
 
De heer Buwalda wil graag een compliment maken. Hij had zondag per 
ongeluk een verkeerde zak textiel naar de verzamelcontainer gebracht. 
Op maandag heeft hij Avri gebeld. Dezelfde dag is iemand van Avri langs 
geweest en kreeg hij bericht dat de zak gevonden was. Tegen een ver-
goeding van de kosten kon hij de zak ophalen bij Avri.  

   

4. Ingekomen stukken Er zijn geen ingekomen stukken. 
 

   

5a Vaststellen Besluitenlijst AB 16 
februari 2017 

Het AB stelt de besluitenlijst van 16 februari 2017 conform vast. 
 

   

5b Cumulatieve actielijst en 
agendaplanning 

De actielijst wordt besproken en bijgewerkt. Actie BS  
 
Naar aanleiding van: 

 2017-02: Leverancier van de app geeft aan dat het niet mogelijk 
is om door de app ingeplande inzamelmomenten in 1 keer te 
verwijderen uit de agenda. Dit heeft te maken met restricties in de 
besturingssystemen IOS en Android.  

 D-01: graag de naam van de heer Bel verwijderen. 

   

6. Terugkoppeling uit Platformbij-
eenkomst 13 maart 2017 

Vanwege de korte AB-agenda was er weinig te bespreken.  
Opkomst was mager. De voorzitter geeft wel een compliment aan Culem-
borg, want deze gemeente was goed vertegenwoordigd. 

   

7. AB-voorstel Inzameling kunst-
stof verpakkingen en dranken-
kartons in Tiel 

In verband met dit voorstel, wat een Tielse aangelegenheid is, geeft de 
voorzitter het voorzitterschap even over aan de heer Bel.  
 
Vanuit de raad van Tiel is volgens de heer Verspuij ontstemd gereageerd 
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op dit voorstel. Sinds 2009 staan in Tiel containers voor plasticverpak-
kingsafval. De inwoners zijn hieraan gewend. In maart heeft het AB beslo-
ten om in 2019 over te gaan op een nieuw inzamelsysteem, tegen het ad-
vies van Tiel in. De heer Verspuij benadrukt dat daardoor over 2 jaar de 
containers sowieso weggehaald worden in verband met het nieuwe inza-
melsysteem en verwacht veel weerstand als we dit tussentijds gaan ver-
anderen. Hij vraagt zijn AB-collega's pragmatisch te reageren. Om draag-
vlak voor het nieuwe systeem te creëren lijkt het hem nodig om dit voor-
stel niet te accepteren. Daarnaast wordt in Tiel getwijfeld of de containers 
wel degelijk zesmaal in de week geleegd worden. Aan Avri de vraag om 
dit aan te tonen.   
Ook is men bang dat wanneer overgegaan wordt op alleen inzameling via 
zakken, er meer zwerfafval komt.  
 
De heer Bel vat samen dat het voorstel helder is. Reden voor deze wijzi-
ging is de slechte kwaliteit van het plastic en de bijplaatsingen. Vraag is 
nu: stemmen we in met dit voorstel of gaan we proberen via handhaving 
en intensievere communicatie de kwaliteit verbeteren? 
 
De directeur benadrukt dat extra communicatie geen zin heeft, omdat het 
bewuste overtredingen zijn die gefaciliteerd worden door deze wijze van 
inzameling. De enige andere optie is om eventueel extra handhaving in te 
zetten. Op de vraag over de lediging geeft de directeur aan dat de bakken 
inderdaad zesmaal per week geleegd worden en dat dit indien gewenst 
aangetoond kan worden met informatie uit de boardcomputers.  
 
Ondanks dat sommige gemeenten akkoord zijn met het voorstel wordt af-
gesproken dat de situatie blijft zoals het nu is. Het is aan Tiel om meer 
handhaving in te gaan zetten en de kosten daarvan zijn voor rekening van 
Tiel. 
 
Besluit: Het AB besluit niet akkoord te gaan met het voorstel Inzameling 
kunststof verpakkingen en drankenkartons in Tiel.  

   

8. AB-voorstel Wijziging GR Be-
lastingsamenwerking Rivieren-
land (BSR) 

Besluit: het AB besluit met een meerderheid het voorstel Wijziging GR 
Belastingsamenwerking Rivierenland (BSR) vast te stellen. De gemeenten 
Tiel en West Maas en Waal stemden tegen. 

   

9. Terugkoppeling IBOR De heer Bel geeft een korte toelichting over de afgelopen periode. De 
ibor-gemeenten hebben zonder Avri om de tafel gezeten. Er komt een be-
stuurlijk overleg tussen de vier gemeenten. De heer Bel neemt hierin het 
initiatief.  
 
Met Neder-Betuwe is een nieuwe DVO afgesproken. Met Tiel zijn de pro-
blemen afgerond. Bij Buren liggen nog een paar zaken om te regelen. De 
grootste discussie loopt nog met Neerijnen.  
 
De heer Gerritsen benadrukt dat budgetbeheer voor Avri een knelpunt is 
zowel bij Neerijnen als bij Neder-Betuwe. Overschrijdingen moeten voor-
gelegd worden aan de gemeenten en Avri doet dit te weinig. Dit zal eerst 
opgelost moeten worden en daar wordt aan gewerkt. 
 
Er wordt afgesproken dat het AB wel op de hoogte wordt gebracht van 
eventuele IBOR-problemen, maar dat het niet de bedoeling is dat er ver-
volgens inhoudelijk gediscussieerd wordt. 

   

10. Strategie IBOR Vanuit de vorige vergadering was er behoefte aan een benen op tafel- 
sessie inzake  IBOR en het strategisch bedrijfsplan. Hiervoor zijn geen 
onderliggende stukken. De specifieke vraag is: mag Avri groeien na de 
consolidatiefase, of moet Avri blijvend consolideren of wellicht zelfs af-
bouwen?  
 
Vanuit de AB-leden wordt aangegeven dat zij geen behoefte hebben aan 
uitbreiding, maar juist willen consolideren. De basis op orde hebben is een 
vereiste vanuit de IBOR-gemeenten om verder te kunnen groeien  
 
De gemeente Lingewaal is aan het herindelen (GNL) en geeft aan geen 
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taken uit te willen besteden aan Avri. Bestaande contracten zullen niet 
opengebroken worden. In de toekomst wordt nader bekeken hoe hiermee 
verder te gaan. Gemeenten kunnen niet verplicht worden om taken over 
te brengen naar Avri. 
 
De core business van Avri is afval. Wat betekent afbouwen van de IBOR-
activiteiten voor deze tak? Voor de core business zelf heeft dit geen ge-
volgen, maar wel voor de kosten. Op korte termijn worden de achterblij-
vende overheadkosten voor uittreding gedragen door de uittreder. Over-
headkosten laten zich echter niet altijd in korte tijd afbouwen, waardoor er 
op lange termijn mogelijk sprake is van een verhoogd kostenniveau.    
 
De directeur begrijpt dat er op dit moment geen behoefte is bij de AB-
leden voor uitbreiding. Die was er bij de vaststelling van  het vorige strate-
gische bedrijfsplan ook niet. De directeur benadrukt echter dat het in het 
strategisch bedrijfsplan om visie en ambitie gaat van de organisatie zelf. 
Hij voorziet grote veranderingen in de toekomst (na 2025) qua afvalinza-
meling. Dit als gevolg van het verminderen van de hoeveelheid restafval 
en de mogelijkheid dat de bruikbare reststoffen straks als grondstof gede-
finieerd worden en vervolgens door de markt mogen worden ingezameld. 
Een dergelijke situatie zou leiden tot een sterke afbouw van personeel bij 
Avri. Op dit moment vangt Avri juist de overcapaciteit bij IBOR soepel op. 
Door een robuuste organisatie te bouwen kan Avri beter inspelen op ver-
anderingen en verplichte uitstroom van personeel beter voorkomen.  
Graag zou hij daarom de mogelijkheid open willen houden voor uitbreiding 
van taken na de door Avri beoogde consolidatiefase. Hij geeft daarbij aan 
dat er na die fase niet actief naar uitbreiding gezocht gaat worden.  
 
De voorzitter vat samen dat het AB wil consolideren, maar dat als Avri in 
de toekomst mogelijkheden ziet, zij deze mag voorleggen aan het bestuur. 
 
Strategisch bedrijfsplan kan met deze input ingevuld worden en komt een 

volgende keer op de agenda. Actie BS  
 

   

11. Rondvraag Vanuit de raad heeft de heer Buwalda de melding gekregen dat zij graag 
nog een mening willen meegeven aan het AB over de gekozen opties in-
zake variant 1. Is daar qua tijdspad nog de mogelijkheid voor? 
 
Nee, qua tijdspad komt dit niet uit. De stukken moeten namelijk geruime 
tijd van te voren klaar zijn (8 weken aanlevertijd AB). De gekozen varian-
ten worden momenteel uitgewerkt en zullen op 31 augustus ter besluit-
vorming voorgelegd worden aan het AB. Deze kunnen mogelijk ingebracht 
worden in commissie of raad in Zaltbommel zodat de opties alsnog be-
handeld kunnen worden. Het zomerreces maakt het echter lastig om dit 
onderwerp nog te bespreken voor de behandeling op 31 augustus. De di-
recteur biedt wel aan om persoonlijk langs te komen om de opties te be-
spreken. (naschrift: een andere mogelijkheid is om de AB-vergadering en-
kele weken naar achteren te schuiven) 
 

   

17. Sluiting De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit om 10.46 uur de vergade-
ring. 

  
  Acties die bij het gereedkomen van het verslag reeds zijn uitgevoerd, zijn in het verslag gemarkeerd met een ‘vinkje’ 

en komen niet terug in de actielijst. 


